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Vergaderplaats Online meeting
Deelnemers

1. Opening en vaststelling agenda
De voorzitter start de vergadering om 9.30 uur.

2. Kennismaking INSEE
Alle aanwezigen vanuit het CvB blijken in de afgelopen weken in

verschillende overleggen al kennis gemaakt te hebben met

EEN!

Mededelingen, 0.a. wijzigingen management CvB

- Verslag vorig overleg, d.d. 7 april 2020 (bijlage)
N.a.v. het verslag meldilEEEEIMdat het bestuur al langer heeft

aangegeven meer op afstand te willen functioneren. In de zomer is

besloten dat er een schakel komt tussen het bestuur en het bureau

van de SNPG. is nu kwartiermaker voor die rol.

krijgen met de komst van een bureaudirecteur

een rol als senior beleidsmedewerker binnen de organisatie. Het

bestuur zal in het vervolg daarom niet meer aanwezig zijn bij dit

overleg. Een andere vorm van overleg tussen RIVM en het bestuur is

wel wenselijk t.b.v. de relatie. Dit wordt op een later moment nog

besproken. (actie)

De jaargesprekken voor 2021 zijn reeds ingepland.
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

5. Ontwikkelingen NPG

a. Impact COVID-19 op griepcampagne
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COVID-19 had afgelopen jaar invioed op de vraag naar Datum

griepvaccins en de uitvoering van de campagne. De huisartsen
22 december 2020

hebben dit heel goed opgepakt en op goede wijze de

spreekuren ‘coronaproof georganiseerd.
Gezamenlijk hebben RIVM en SNPG de vraag naar vaccins

intensief gemonitord. Op basis van die informatie is de oproep

gedaan aan 60-69-jarigen om in eerste instantie hun vaccin

niet te halen. Nu zijn er nog vaccins over en daarom kan deze

groep het vaccin alsnog halen. Maar we zien weinig reactie op

de berichtgeving hierover.

b. Stand van zaken campagne

We zitten nog teveel midden in de campagne om te kijken
welke lessen we hebben geleerd n.a.v. de campagne. We

hebben wel al een evaluatie gepland voor begin 2021.

Wel weten we dat enkele huisartsen klaagden dat zij niet tijdig
geinformeerd waren over de berichtgeving rond de 60-69-

jarigen. Dit kon niet eerder door de noodzakelijke
berichtgeving aan de Tweede Kamer. Om goed in beeld te

krijgen in hoeverre dit speelde is hierover een vraag

opgenomen in de kwaliteitsmeting van de SNPG.

c. Samenwerking
Er is heel goed en prettig samengewerkt in deze spannende
campagne. Wederzijds worden complimenten uitgewisseld.

EEde laatste keer aanwezig bij dit gesprek, omdat

5.1.28

6.1.2¢ FERN nog wel activiteiten uitvoeren voor de

vaccinatieprogramma’s.

d. Gezondheidsraadadvies NPG 2021

Het advies wordt voor de zomer van 2021 verwacht.

6. Ontwikkelingen NPPV
a. Stand van zaken campagne

We zitten nog midden in de campagne, maar deze lijkt goed te

verlopen. Vrijwel alle huisartsen hebben meegedaan. De stand

van zaken van de vaccins kantelde op een gegeven moment,
waar er nu griepvaccins over zijn, blijken erjuist tekorten te

ontstaan aan pneumokokkenvaccins. De vraag naar deze

vaccins blijft doorlopen.

Op dit moment is RIVM bezig met een beknopte evaluatie. Het

evaluatiegesprek met de LHV heeft al plaatsgevonden en was

heel positief.

[EEE icht toe dat met VWS wordt besproken wat het oplevert
als trajecten versneld worden ingevoerd, zoals bij de
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implementatie van de pneumokokkenvaccinatie. En ook welke ~~ patum

rekeningen daarvoor worden betaald.
EERiscarabE AIRE

b. NPPV 2021 en verder

Het advies van de Gezondheidsraad over de verdere uitrol van

het programma staat gepland voor 22 december 2020. De

verwachting is het advies wordt om door te gaan met het

uitnodigen van mensen van hoge naar lage leeftijd.

c. Samenwerking
Ook voor de pneumokokkenvaccinatie geldt dat de

samenwerking heel prettig verloopt en dat er sprake is van

heel korte lijnen om zaken af te ctommen. IEE spracht haar

waardering voor de inzet en flexibiliteit van de SNPG.

7. Financiering
a. Toekomst financiering na 1 januari 2022

Op dit moment behoeft vooral de middenlange termijn
aandacht. De subsidieregeling is recent geévalueerd. Het

eindrapport wordt vandaag besproken met VWS en

EEL. De conclusie is dat de subsidieregeling goed
functioneert.

De eerste helft van 2021 wordt benut voor de concrete

invulling hiervan. De SNPG vraagt hierbij zeker aandacht. Ook

i.v.m. het gebroken boekjaar. VWS is zich hier ook van

bewust. De eerste helft van volgend jaar moeten we hier meer

duidelijkheid over krijgen van VWS.

Naar aanleiding van de campagne: dit jaar wordt het budget
overschreden door de hogere aantallen vaccinaties. Daarom

ligt er een nieuwe subsidieaanvraag. De SNPG moet in

januari deze middelen krijgen, om de huisartsen te kunnen

blijven betalen. Hier wordt aan gewerkt.

b. Financiering Covid-19 vaccinatie

Bij COVID-19 vaccinatie wordt gewerkt met een ander

boekjaar (lopend vanaf 1 januari 2021).

De subsidieregeling wordt aangepast t.b.v. de financiering van

de huisartsen. Dit is op korte termijn geregeld. In de

subsidieregeling worden ook de implementatiekosten van de

SNPG meegenomen.

8. Ontwikkelingen COVID-19

aan dat het heel

lastig is om de juiste informatie te verkrijgen over de Covid-

vaccinatie. En de informatie verandert met de dag. SNPG geeft aan

hoe het daar als uitvoeringsorganisatie een goede rol in kan spelen.
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.aan o" signaal=- IS neerge es =.op dit

moment al hard gewerkt aan de uitnodiging en de praktijkhandleiding
van het NHG. De uitvoerders moeten deze informatie tijdig
ontvangen. Binnen het RIVM en met VWS wordt besproken welke

informatie al naar buiten kan, zodat uitvoerders zich kunnen

voorbereiden. Dit is ook nodig om onrust weg te nemen bij de

zorgorganisaties.

Het signaal is reeds bekend, maar al dit nogmaals intern

benadrukken. Met name de website up to date houden helpt daar erg

bij.

Vanuit SNPG wordt nu vooral gewerkt aan de mogelijkheid voor het

bestellen van vaccins. Met DVP wordt t.z.t. afgestemd welk vaccin

wordt ‘opengesteld’ voor de bestelapplicatie. Daarbij is intensief

contact tussen de bouwers van de applicatie en het RIVM. Dat loopt

goed.

9. W.v.ttk. /rondvraag
IEEE. die wat later aansloot bij de vergadering, geeft aan dat

het veel vertrouwen geeft voor de komende maanden dat van beide

kanten wordt aangegeven dat er zo goed wordt samengewerkt.

10. Sluitin

EE it de vergadering met de opmerking dat dit de laatste

vergadering was in de huidige samenstelling. Zij spreekt daarbij haar

dank uit aan de aanwezigen en wenst iedereen veel succes voor de

komende periode.

Acties

Nr. | Wat Wie Wanneer/status
1 Zorgen dat er op een later BEF / Rond volgend

moment nog wordt jaargesprek

besproken op welke wijze er

overleg blijft tussen het

bestuur en het RIVM
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